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To miał być jeden z największych projektów rozbudowy polskiej
infrastruktury.  Planowano,  że  nowy  blok  „C”  elektrowni
Ostrołęka będzie pierwszą z wielu takich inwestycji. Z biegiem
lat okazało się, że nic więcej nie powstanie, a budowa w
Ostrołęce stała się symbolem końca ery energetyki węglowej w
UE.  Dziś  wiadomo,  że  nawet  ta  inwestycja  nie  zostanie
ukończona. Jako znak porażki na miejscu pozostały jedynie dwie
wieże, które lada dzień mają być rozebrane.
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